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Z á p i s n i c a 

 

zo XVI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

03.06.2021 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň prajem vážené poslankyne, vážení poslanci. Dovoľte, aby som 

vás privítal na dnešnom zastupiteľstve. Ďakujem, že ste si našli čas a ste sa dostavili. Takže poprosím 

vás, aby ste sa prezentovali. Prezentovaní 4. Poprosím, aby ste sa ešte raz poriadne prezentovali. 5, 

čiže ohlasujem, že prítomní sú 5 poslanci. A nakoľko nie sme uznášania schopní, sme v zmysle 

rokovacieho poriadku povinní počkať 1 hodinu, takže 12.05 hod. bude termín dokedy počkáme, či sa 

niekto dostaví. Ďakujem zatiaľ. 

 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže dobrý deň opätovne. Vítam aj ostatných poslancov, ktorí dorazili. 

Takže poprosím, prezentujte sa. Takže konštatujem, že je prezentovaných 7 poslancov, takže je 

splnená požiadavka nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov. Z dnešného rokovania sa 

ospravedlnili poslanci: pani poslankyňa Faťolová, pán poslanec Hanesz, pán zástupca Ďurica, pán 

poslanec Konečný. A zatiaľ to je asi všetko, čo tu mám napísané. Takže títo sú ospravedlnení. 

Nakoľko je prítomných 7 poslancov, takže konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

všetkých poslancov, zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz zvolíme návrhovú komisiu. Poprosím o vaše návrhy. Nech sa páči, 

pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobrý deň prajem všetkým. Navrhujem do návrhovej komisie pani  

poslankyne Hulmečíkovú a pani Blaškovičovú.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže, ak nie sú ďalšie návrhy, poprosím, aby sme hlasovali o tomto 

návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1:  za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 1 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Oznamujem, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení: pani poslankyňa Hulmečíková a pani poslankyňa Blaškovičová. Poprosím, aby ste zaujali 

miesta.  

 

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov určujem poslancov: pána poslanca Havasiho a pána 

poslanca Djordjeviča.  

- - - 



2 

 

 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz pristúpime k schvaľovaniu programu, čiže po 1. schválime, 

hlasujeme o bodoch zverejneného programu. Takže prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na 

uznesenie.  

  

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zverejnený program XVI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 2:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže program bol, tak ako bol zverejnený, schválený. Teraz pristúpime 

k návrhom, zmene programu. Prosím Vás pani poslankyne, vážení poslanci na prednesenie návrhov 

na zmenu programu. Vypustenie, prípadne doplnenie bodov. Nech sa páči. Ak sa nikto nehlási, 

nemáme žiadne zmeny. Môžeme pristúpiť k bodu č. 2.  

 

- - - 

 

Bod č. 2 

Prerokovanie pozastaveného uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré 

Mesto č. 187 zo dňa 06.05.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V rámci rozpravy a prv než otvoríme rozpravu, keďže sa jedná, myslím si, 

že dosť právne komplikovanú vec. Poprosil by som nášho pána kontrolóra, aby som mu dal úvodné 

slovo. Nech sa páči.  

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň prajem. Takže myslím, že v rámci prejednaného bodu 

programu, ktorý je prejednávaný, je to situácia, ktorá je neštandardná. Jednoducho, nejako sme do 

nej, ako sa povie, vhupli. Takže neviem vlastne čo k tomu povedať. Jednoducho, treba to prejednať, 

treba k tomu asi nejaké stanovisko zaujať. Ja nemám vo svojej kompetencii, aby som podával nejaké 

výklady ústavných zákonov a právnych noriem. Takže ja môžem, len keď tak nejaký svoj názor 

povedať, nie nejaký záväzný, ktorý by bol pre mestskú časť, pre vás, ako poslancov, daný.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Nech sa páči, v rámci diskusie. Nech sa páči procedurálny návrh.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálny návrh): Ďakujem pekne pán starosta. Moja procedúra 

znie, aby, ak sa číta uznesenie, mohol prednášajúci, alebo prekladateľ, čítať dlhšie ako 3 minúty, 

keďže sa jedná aj o doplňujúce uznesenie. Tak, aby nebol limitovaný 3 minútami, aby prečítal 

uznesenie v plnom rozsahu. To je moja procedúra.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Neviem o akom doplňujúcom uznesení hovoríme. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: V rámci prerokovaného materiálu, pán starosta. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže... 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Nepolemizujme, poďme hlasovať o procedurálnom návrhu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Je každému jasné, o čom idete hlasovať? Nie. Poprosím o vysvetlenie. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Vysvetlenie je také, že vzhľadom na to, že ste nepodpísal uznesenie 

a uviedli ste to, čo ste uviedli, mohli by sme viesť dlhú diskusiu a polemiku a sistačné právo starostu 

prelomiť potvrdením uznesenia, ktorého výkon bol pozastavený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

miestneho zastupiteľstva. Zákonnosť potvrdeného uznesenia by mohol starosta napadnúť na 

prokuratúre a celý proces konania vo veci ochrany verejného záujmu by sa časovo predlžoval. 

V záujme právnej čistoty navrhujem nehlasovať o potvrdení nepodpísaného uznesenia. Predmetné 

uznesenie zrušiť a prijať v predmetnej veci nové uznesenie. Čo je samozrejme v súlade s rokovacím 

poriadkom a so zákonom o obecnom zriadení. Ale vráťme sa opäť k procedúre, ktorá znie o čase 

a nerobme právne výklady rokovacieho poriadku. Takže poprosím predkladateľ dlhšie ako 3 minúty, 

kým dočíta. Maximálne 5 minút. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 3: za: 6, proti:0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže budeme vlastne miesto 3 minút, 5 minút. Nech sa páči, máte slovo 

pán Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Takže teraz k uzneseniu, 

k nepodpísanému uzneseniu č. 187, alebo nazvime to aj pozastavenému uzneseniu, zo dňa 

06.05.2021. Komisii Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov bol doručený podnet poslanca 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto Michala Djordjeviča na začatie konania 

vo veci ochrany vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči starostovi 

mestskej časti Košice-Staré Mesto Ing. Igorovi Petrovčikovi. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto dňa 06.05.2021 uznesením č. 187 podnet zobralo na vedomie. Začalo konanie vo 

veci... Prepáčte, keď sa budete baviť, nebudete potom vedieť, čo čítam. Zobralo miestne 

zastupiteľstvo podnet na vedomie. Začalo konanie vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia 

rozporov záujmov. Poverilo Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú, predsedníčku Komisie na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov vyzvať Ing. Igora Petrovčika, aby sa 

vyjadril k podnetu na začatie konania v termíne do 10.06.2021. A splnomocnilo starostu mestskej 

časti Košice-Staré Mesto na uzatvorenie zmluvy o poskytovaní právnych služieb s poskytovateľom, 

ktorého vyberie Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi za účelom rozboru veci – posúdenia konfliktu záujmov 

starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto. Starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto uznesenie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 187 zo dňa 06.05.2021 nepodpísal 

a preto je výkon uznesenia pozastavený. O dôvodnosti argumentov starostu k nepodpísaniu uznesenia 

by sme mohli viesť dlhú polemiku a diskusiu, a sistačné právo starostu prelomiť potvrdením 

uznesenia, ktorého výkon bol pozastavený, 3/5 väčšinou všetkých poslancov miestneho 

zastupiteľstva, trebárs aj na riadnom, nie štvrtok na 11.00 hod. zvolanom zastupiteľstve, ale 

zdôvodnenie v ďalších vetách. Zákonnosť potvrdeného uznesenia by mohol starosta napadnúť na 

prokuratúre a celý proces konania vo veci ochrany verejného záujmu by sa časovo predlžoval. 

V záujme právnej čistoty navrhujem nehlasovať o potvrdení nepodpísaného uznesenia. Predmetné 

uznesenie zrušiť a prijať k predmetnej veci nové uznesenie. A idem prečítať návrh. Návrh na 

uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto znie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto A., a teraz to robíme, prerokovalo starostom nepodpísané 
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uznesenie č. 187 zo dňa 06.05.2021 schválené na XV. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto a o jeho potvrdení nehlasovalo. Čiže hlasovať nebudeme. B. ruší, alebo 

zrušuje. Ruší uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 187 zo dňa 

06.05.2021. Toľko zatiaľ prvý vstup. A ani to nebolo 5 minút. Ďakujem pekne za vypočutie. 

Podpísané uznesenie práve v tejto chvíli nesiem organizačnému oddeleniu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási do diskusie... 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ale ešte sa hlásim, ale chcem mať druhý vstup.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak sa treba prihlásiť, pán poslanec. Takže vstup č. 2. Pani poslankyňa... 

(pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Neviem, či sa mi podarí byť stručná. 

Skúsim to. Celý ten postup na prekvapil, priznám sa. A vysvetlenie, ktoré sme dostali predsedovia 

komisií, sa mi zdalo nedostačujúce odôvodniť jednou vetou, že náš návrh uznesenia nespĺňa literu 

zákona. Nerozumela som tomu. Ja som verila tomu, že to vyriešime čo najskôr a právne čisto. Pretože, 

ako som všetkým hovorila, nie som právnik, ani v našej komisii nie je žiaden právnik. To znamená, 

musíme si poradiť bez právnika zatiaľ. A zdá sa, že toto je najlepšie riešenie. Zrušiť uznesenie, 

v ktorom je stanovený termín, ktorý pri schválení uznesenia v riadnom zasadacom čase sa, už by bol 

neaktuálny. To znamená, že aj napriek tomu, že to naše konanie beží, pretože dňom doručenia 

a prednesenia zastupiteľstvu 6. mája sa konanie začalo. Bez ohľadu na to, či je uznesenie podpísané 

alebo nepodpísané, vlastne z toho uznesenia čo nám celé vypadne je právna pomoc a finančná pomoc 

miestneho úradu. Preto bolo aj zvolané toto zastupiteľstvo, aby sme to nejakým spôsobom vyriešili, 

dotiahli do konca, aby sa to nezamietlo pod koberec, ale aby sme zbytočne netraumatizovali nikoho. 

Ani pána starostu, ani sami seba a ani občanov. Tak si myslím, že to uznesenie, ktoré navrhol kolega 

Djordjevič, je aj právne čisté, aj zrozumiteľné. Zrušíme toto uznesenie a prijmeme nové uznesenie 

a vlastne to, k čomu sme pána starostu vyzvali, ako komisia na ochranu verejného záujmu, tak toto 

beží.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Takže môžem prejsť k novému uzneseniu. 

Nech je to pozmeňujúce k pôvodnému. Nech je to doplňujúce. Ale je to uznesenie k tomu, čo hovorila 

pani Blaškovičová. A dôvodová správa... Ale, pán Kočiš, hlasovať sa bude, keď bude zrušenie. Bolo 

prednesené v predchádzajúcom vstupe. To znamená, zopakujem. Predchádzajúci vstup hovoril, že 

sme prerokovali to, čo bolo schválené a že ho navrhujeme dnešným dňom zrušiť. Teraz idem čítať 

nové uznesenie, ktoré sa týka tej istej veci a toho istého bodu. Dôvodová správa je rovnaká, iba 

posledná veta sa mení. V záujme právnej čistoty navrhujem prijať v predmetnej veci nové uznesenie. 

A ideme, pardón, je to na celú A4, takže budem čítať už kľudnejšie. Návrh na uznesenie Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto A. Všetci to máte na stole, tak vás poprosím, aby si otvorili, aby v prípade nejakých otázok, 

kľudne sa ma pýtajte. A konštatuje, že na.... Pardón, je tam chyba, čiže sa opraví. Čiže na XV., lebo 

dnes je XVI. Čiže na XV.... Dobre, že som si všimol, lebo zase by bola nejaká obštrukcia. Čiže 1. na 

XV. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 06.05.2021 

bol prerokovaný podnet poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p. 

Michala Djordjeviča vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči 

starostovi mestskej časti Košice-Staré Mesto p. Ing. Igorovi Petrovčikovi pre podozrenie z porušenia 
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ustanovenia čl. 5 ods. 2 s poukázaním na ustanovenie ods. 7 a čl. 7 ods. 1 písm. b) ústavného zákona 

č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov, 

2. podnet poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p. Michala 

Djordjeviča vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov obsahuje všetky 

náležitosti určené v ustanovení čl. 9 ods. 2 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov, t. j. 

podnet je riadne odôvodnený, z podnetu je zrejmé, kto ho podáva, ktorého verejného funkcionára sa 

týka, a čo sa namieta, 

3. v zmysle ustanovenia čl. 9 ods. 3 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu 

pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov dňom začatia konania voči 

verejnému funkcionárovi p. Ing. Igorovi Petrovčikovi vo veci ochrany verejného záujmu a 

zamedzenia rozporu záujmov z dôvodu. Veta bude samozrejme na konci pokračovať, ale tu sú 

dôvody:  

a) podozrenia z porušenia povinnosti skončiť alebo vykonať zákonom ustanovený právny úkon 

smerujúci k skončeniu vykonávania zamestnania a činnosti podľa ustanovenia čl. 5 ods. 2 zákona v 

lehote podľa ustanovenia čl. 5 ods. 7 zákona do 30 dní odo dňa ustanovenia do verejnej funkcie. 

Mimochodom mám k dispozícii aj originálny výpis zo živnostenského listu, nie z internetu, ktorý je 

možné na živnostenskom oddelení každému občanovi dať po uhradení príslušného poplatku, fyzicky 

vytlačiť a potvrdiť.  

b) podozrenia z porušenia povinnosti podať písomné oznámenie do 30. apríla každého kalendárneho 

roka podľa ustanovenia čl. 7 ods. 1 písm. b) aké zamestnanie vykonáva v pracovnom pomere, 

obdobnom pracovnom vzťahu alebo štátnozamestnaneckom pomere a akú podnikateľskú činnosť 

vykonáva popri výkone funkcie verejného funkcionára. Nadväzuje veta: je deň doručenia podnetu 

miestnemu zastupiteľstvu, t. j. deň 06.05.2021, kedy zastupiteľstvu to bolo predložené.  

B. začína 

dňom 06.05.2021 podľa ustanovenia čl. 9 ods. 1 písm. b) a čl. 9 ods. 2 písm. a) ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov z dôvodu 

podozrenia z porušenia povinnosti skončiť alebo vykonať zákonom ustanovený právny úkon podľa 

ustanovenia čl. 5 ods. 2 a z dôvodu podozrenia z porušenia povinnosti podať písomné oznámenie 

podľa ustanovenia čl. 7 ods. 1 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. voči verejnému 

funkcionárovi Ing. Igorovi Petrovčikovi. 

C. poveruje 

predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú na 

zastupovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto v predmetnom konaní.  

Tu je len poznámka, že ustanovenie § 15 ods. 3 zákona o obecnom zriadení ustanovuje kompetencie 

obecného zastupiteľstva určovať zloženie a úlohy komisií. Čiže týmto tu uznesením sa tá 

kompetencia na komisiu prenesie v súlade, samozrejme, so zákonom o obecnom zriadení. A to je 

všetko, vážení. Takže podpísané opäť predkladám návrhovej komisii.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto nehlási, vyhlasujem polhodinovú pauzu. Potrebujeme 

to právne preštudovať, toto čo tu pán poslanec zase motá. Takže poprosím prestávka do 12.00 hod. 

približne. 

 

- - - 

prestávka 

- - - 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Prezentujme sa, prosím. Takže konštatujem, že je prítomných 8 poslancov. 

Sme uznášaniaschopní, takže môžeme pokračovať po krátkej prestávke. Takže pokračujeme 

v diskusii. Takže v rámci diskusie, aby som v podstate ozrejmil okolnosti, pomohol vlastne 

poslancom, ktorí verím, že majú dosť svojich iných starostí, problémov a potrebujú sa trošku 

v problematike zorientovať a v podstate vypočuť si samozrejme nejaký právny pohľad na vec. Lebo 

najhoršie čo môže byť, keď sa počúva len z jednej strany a potom sa v podstate zle rozhodne. Takže 

vážené panie poslankyne, vážení poslanci, aby som vám povedal zopár faktov. Prvým, ktorým 

začnem, lebo ja si myslím, prv než sa začneme baviť o samotnej téme, či človek podnikal, do kedy 

podnikal, ako podnikal, či porušil, či neporušil konkrétne ustanovenie predmetného zákona, treba si 

zodpovedať jednu základnú prvú otázku. A budem teraz trošku dlhšie rozprávať. Jedna z tém, ktorá 

rezonovala, je ako konala samotná komisia verejného záujmu, ako postupovala. To samozrejme, na 

to sú právnici. Keď bude treba, aj ústavní právnici, ktorí sa na to pozrú, či postupovala v súlade so 

zákonom, alebo nie. Na to nikto z nás, ako tu sedíme, nemáme právo to nejako ohodnotiť. Dovolím 

si povedať jednu zásadnú vec. Bolo podané nejaké podanie. Zásadný rozpor už sme my mali na 

minulom zasadnutí, kde sme si vzájomne nedokázali sa porozumieť, či došlo k začatiu konania, alebo 

nedošlo k začatiu konania. Predkladateľ samozrejme trvá na tom, spolu s predsedkyňou komisie 

a vlastne v rámci trojčlennej komisie verejného záujmu, že došlo k začatiu konania. Takže ja by som 

si dovolil prečítať k tomu nejaké vyjadrenie. Ja, ako, proti tomu samozrejme namietam a opieram to 

o tieto tvrdenia. Týmto podaním namietam nezákonnosť zloženia Komisie na ochranu verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto. Mám za to, že aktuálne zloženie komisie je nezákonné a v rozpore s čl. 7 ods. 5 

písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z., podľa ktorého, citujem zákon: „Oznámenie funkcií, 

zamestnaní, činností a majetkových pomerov“. To je článok 7, odsek 5. „Oznámenie podľa odseku 1 

podáva starosta obce komisii obecného zastupiteľstva. Členom tejto komisie môže byť iba poslanec 

obecného zastupiteľstva. Ak sú v obecnom zastupiteľstve zástupcovia politických strán a politických 

hnutí, alebo nezávislí poslanci, komisia je zložená z jedného zástupcu z každej politickej strany 

a politického hnutia a jedného zástupcu nezávislých poslancov. Komisia musí mať aspoň troch 

členov. Ak sa tento počet nedosiahne týmto spôsobom, doplní sa počet členov komisie o zástupcu 

politickej strany alebo politického hnutia s najvyšším počtom poslancov“. Zloženie komisie 

nerešpektuje zákonnú požiadavku vyplývajúcu z čl. 7 ods. 5 písm. a) druhej vety ústavného zákona 

č. 357/2004 Z. z. Keďže komisia nie je zložená z jedného zástupcu každej politickej strany, alebo 

politického hnutia, resp. z jedného zástupcu nezávislých poslancov. Aktuálnymi členmi komisie, 

podľa verejne dostupných údajov, sú: Mgr. art. Ľubica Blaškovičová - nezávislý, Mgr. Peter Gacík – 

nezávislý, Ing. Richard Kočiš – za koalíciu SPOLU – občianska demokracia, SMKP-MKP, KDH, 

SaS. Z vyššie uvedeného je zrejmé, že v komisii sú nezákonne zastúpení viacerí zástupcovia 

nezávislých poslancov, pričom v komisii nemajú, s výnimkou koalície SPOLU – občianska 

demokracia, SMKP-MKP, KDH, SaS, žiadne zastúpenie ostatné politické strany, resp. hnutia, a to 

hlavne koalícia OĽANO, Zmena zdola, DÚ, SME RODINA – Boris Kollár. Keďže zloženie komisie 

je v zjavnom rozpore s čl. 7 ods. 5 písm. a) druhej vety ústavného zákona č. 357/2004, akékoľvek 

pôsobenie a konanie tejto komisie vo veci pokladám za nezákonné a právne neúčinné. Nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Takže skonštatujem naozaj, že topiaci sa 

slamky chytá. Ale chcem iba jednu poznámku k tomu, vážení, povedať, že zloženie komisie, ktorú 

pán starosta menoval na ustanovujúcom zastupiteľstve, bol on, kto vyberal členov. Čiže túto 

nezákonnú komisiu urobil on. Darmo sa usmieva. A už na doplnenie. Pán Gacík bol zvolený za 

politickú stranu a naozaj. Vy ste si mal poriadne naštudovať rokovací poriadok. A samozrejme, 

zloženie tejto komisie budete namietať na príslušných inštitúciách, ako je prokuratúra, a ako je 

ústavný súd. Nič však tomu nebráni, aby sme dnes rokovali o predmetných uzneseniach, ktoré sa 
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nebavia zložením komisie, ani štatútom, ale bavia sa aktuálnymi návrhmi uznesení. Ďakujem pekne 

za slovo.  

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Chcem ešte upozorniť, vážené panie poslankyne, vážení 

poslanci, že rokujete o bode a o téme, ktorú predniesla predsedkyňa nezákonnej, vyzerá, 

pravdepodobne nezákonne ustanovenej komisie verejného záujmu, že rokujete o bode a schvaľujete 

uznesenia k bodu, ktoré samo o sebe, vo svojej podstate, nie je v poriadku. Ja samozrejme sa tu 

nejdem s pánom poslancom hádať, kto má pravdu. Ale toto je analýza právnej kancelárie. 

Samozrejme, analýzy si môže dať každý vypracovať. A keď, samozrejme, bude treba, nech o tom 

rozhodne ústavný súd kto má pravdu. Ale jednoduchá sedliacka logika hovorí, že keď sú raz traja 

členovia. Jeden je za nezávislých, druhý je za MKP, vlastne Šport do Košíc Košice pán Gacík a tretí 

je za koalíciu SPOLU atď. Čiže štvrtý mal byť automaticky zvolený zástupca koalície OĽANO, SME 

RODINA, DÚ. Čiže buď pán poslanec Priester, Konečný, alebo Andy Ďurica. Z týchto troch, pokiaľ 

sa nemýlim. Oni boli nominanti. A následne, keďže je to párny počet, mal by dovolený piaty člen 

s najvyšším počtom hlasov v poradí, bez ohľadu na politickú príslušnosť. Takže divím sa tomu, že 

ste to, pán poslanec, schválil. A samozrejme všetci, že sme to v podstate... Ale všetko zlé je na niečo 

dobré. Aspoň sme prišli na to, že tu máme nedôsledne niektoré veci urobené. A práve preto to treba 

dať do poriadku. A keď ideme o tom viesť polemiku, poďme sa opýtať prokuratúry. Ďakujem. Pani 

poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Ja by som len doplnila to, že ani 

v žiadnom volebnom období, odkedy tento zákon platí, nikto sa do tejto komisie nehrnul. Ani ja. 

Navrhli ste ma vy. Schválili ste ma vy, kolegovia poslanci. A vy, pán starosta, ste to uznesenie 

podpísali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ja to nezatajujem. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: To znamená, že mali by sme sa opýtať, nechcem tu obviňovať 

vôbec nikoho, právnika, ktorého sme mali predtým a kontrolóra nášho, že nikto z nich to neustriehol, 

že to zloženie komisie malo byť iné. Ale myslím si, že ak je to pravda, čo teda asi áno, je, tak by sme 

mali navrhnúť novú komisiu, aby vznikla nová komisia a pán poslanec môže dať podnet novej 

komisii a nová komisia sa tým môže zaoberať na najbližšom zastupiteľstve.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ale, aby sme doriešili toto, tak ja teda navrhujem, aby sme 

minimálne urobili to, že zrušíme to uznesenie, pretože nám je jasné (pozn.: diskusia mimo záznam).  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím, aby ste dodržiavali rokovací poriadok. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Dobre. Nebudeme vzájomné diskutovať. Takže ja teda navrhujem, 

aby sme zrušili to prvé uznesenie a to druhé uznesenie prečíta návrhová komisia. Kolegovia sa 

vyjadria hlasovaním. Zaujímavé akurát je to, že nikomu to nevadilo, pokiaľ sa nič nedialo.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. To je veľmi zaujímavé.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Keď sa niečo začne diať, tak je to zrazu problém.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak vidíte. Všetko zlé je na niečo dobré. Niekedy život prináša aj takéto 

poznatky. Takže, vážené panie poslankyne, vážení poslanci, čiže... Áno, ja vidím, nie som slepý. 

Takže vás poprosím. Vážne, aj ostatných, panie poslankyne, páni poslanci, treba sa zapojiť. Pýtajte 
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sa teraz, vážne, lebo je to vážne hlasovanie. Ako vidíte, aj týmto, čo som teraz vám predstavil, to sú 

veci, ktoré vážne sú dôležité. Tu sa, keď prv než si niekto zmáčkne nejaké tlačidlo, či žlté, či červené, 

či zelené, treba vážne si vypočuť názov, právnu analýzu prečítať. Lebo to, že tu niekto niečo rozpráva 

a medializuje, to ešte neznamená, že je to tak a že je to pravda. Takže nech sa páči pán poslanec 

s faktickou na koho?  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická poznámka): Pán starosta, som prihlásený s faktickou, lebo pani 

Blaškovičová bola v riadnom vstupe. Neskúšajte ma, nechajte ma hovoriť 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak na pani Blaškovičovú. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ:. A buďte taký dobrý, pridajte mi tých 9 sekúnd. Vy namiesto toho, aby 

ste tu prítomným poslancom zdôvodnili dôvod, prečo ste neuviedol svoje podnikanie v majetkovom 

priznaní, vy tu hovoríte o tom, že zloženie komisie je nezákonné. To tvrdíte vy. Ale pokiaľ nemáme 

verdikt ústavného súdu, alebo nález aspoň prokuratúry, dovtedy ja tvrdím, že komisia je zvolená 

legálne, čiže legitímne a že komisia existuje. A vy dokážte opak inštitúciami, ktorými sa oháňate už 

druhýkrát. A dokým tento právny nález v rukách nemáme, je na mieste hlasovať o predloženom 

uznesení a začať konanie voči vašej osobe. A to, čo predvádzate vy, je len manipulácia s poslancami 

a pokus o ovplyvňovanie hlasovania. Ste v konflikte záujmov, mali by ste sa zdržať takéhoto konania, 

lebo sa rokuje o vás, pán starosta.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem pán poslanec za váš názor. V podstate teraz ešte len trošku 

sa vrátim do histórie, keď už počúvam tu takto pána poslanca. Chcem upozorniť, vážené pani 

poslankyne, vážení páni poslanci, rozpamätajte sa rok a pol, alebo dva, dozadu, čo tento, síce 

prostredníctvom médií samozrejme, rozpútal tento človek. A v podstate výsledok je taký, že už vtedy 

sa, už z toho vyplýva, keď hovoríme o tom, že táto komisia je nezákonná, že v podstate už vtedy ste 

boli zavedení a vlastne ste hlasovali na základe rozhodnutia komisie, ktorá je nezákonne zložená. Pre 

mňa to samozrejme znamenalo nejakú pokutu a následne teraz to znamená hrozbu straty mandátu. 

Takže v tej súvislosti chcem upozorniť, aby ste si retrospektívne premietli tú históriu, ako ste boli, 

kto čo manipuloval a kto, teraz narážam na seba, mohol využiť opravné prostriedky, a nevyužil, 

pretože som si povedal, že nebudem z toho robiť show. A myslím si, že po tomto, keď to prokuratúra 

potvrdí, že mám pravdu, tak je jasné, že keby som sa odvolal na ústavný súd, tak tento pán v modrom 

saku je na strane prehry. Takže ďakujem. Keď sa nikto nehlási už do diskusie. Takže má ešte niekto 

niečo, nejakú otázku? Takže uzatváram diskusiu. Neviem, na červeno svieti, takže asi je už mimo 

rokovacieho poriadku. Dobre. Poprosím návrhovú komisiu o prečítanie. (pozn.: diskusia mimo 

záznam). Dobre, poprosím, prerušujem rokovanie, nebudeme tu počúvať tieto reči. Ešte stále vediem 

toto rokovanie ja, pán poslanec. Vás poprosím, aby ste sa tu krotil a čo sa týka vášho chovania, ozaj 

robil tak, aby sme sa nemuseli tu prekrikovať. Nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Prvý návrh, takže ho budem čítať. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto A. (pozn.: diskusia mimo záznam). 

Poprosím, čítam uznesenie, tak by som prosila, aby bol kľud. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím, aby ste nezneužívali mobily na nahrávanie, fotenie. Je to 

minimálne neslušné, bez toho, aby som sa niekoho pýtal, či ho môžem fotiť. A to ja vás, ja nie som 

ani matka vaša, ani otec. Ja to vás nebudem učiť. To ste už dávno mal vedieť. Nech sa páči, pani 

poslankyňa.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Čítam ešte raz. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto A. prerokovalo starostom nepodpísané uznesenie č. 187 zo dňa 
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06.05.2021 schválené na XV. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

a o jeho potvrdení nehlasovalo. 

B. ruší uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 187 zo dňa 

06.05.2021. To je celé uznesenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči, hlasujte prosím o uznesení  pána poslanca Djordjeviča.  

 

Hlasovanie č. 4: za: 5, proti:0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, ďalšie uznesenie. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto A. konštatuje, že 

1. na XV. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 

06.05.2021 bol prerokovaný podnet poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré 

Mesto p. Michala Djordjeviča vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči 

starostovi mestskej časti Košice-Staré Mesto p. Ing. Igorovi Petrovčikovi pre podozrenie z porušenia 

ustanovenia čl. 5 ods. 2 s poukázaním na ustanovenie ods. 7 a čl. 7 ods. 1 písm. b) ústavného zákona 

č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov, 

2. podnet poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto p. Michala 

Djordjeviča vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov obsahuje všetky 

náležitosti určené v ustanovení čl. 9 ods. 2 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov, t. j. 

podnet je riadne odôvodnený, z podnetu je zrejmé, kto ho podáva, ktorého verejného funkcionára sa 

týka, a čo sa namieta, 

3. v zmysle ustanovenia čl. 9 ods. 3 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu 

pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov dňom začatia konania voči 

verejnému funkcionárovi p. Ing. Igorovi Petrovčikovi vo veci ochrany verejného záujmu 

a zamedzenia rozporu záujmov z dôvodu: 

a) podozrenia z porušenia povinnosti skončiť alebo vykonať zákonom ustanovený právny úkon 

smerujúci k skončeniu vykonávania zamestnania a činnosti podľa ustanovenia čl. 5 ods. 2 

zákona v lehote podľa ustanovenia čl. 5 ods. 7 zákona do 30 dní odo dňa ustanovenia do 

verejnej funkcie,  

b) podozrenia z porušenia povinnosti podať písomné oznámenie do 30. apríla každého 

kalendárneho roka podľa ustanovenia čl. 7 ods. 1 písm. b) aké zamestnanie vykonáva 

v pracovnom pomere, obdobnom pracovnom vzťahu alebo štátnozamestnaneckom pomere 

a akú podnikateľskú činnosť vykonáva popri výkone funkcie verejného funkcionára 

je deň doručenia podnetu miestnemu zastupiteľstvu, t. j. deň 06.05.2021. 

B. začína 

dňom 06.05.2021 podľa ustanovenia čl. 9 ods. 1 písm. b) a čl. 9 ods. 2 písm. a) ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov z dôvodu 

podozrenia z porušenia povinnosti skončiť alebo vykonať zákonom ustanovený právny úkon podľa 

ustanovenia čl. 5 ods. 2 a z dôvodu podozrenia z porušenia povinnosti podať písomné oznámenie 

podľa ustanovenia čl. 7 ods. 1 písm. b) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. voči verejnému 

funkcionárovi Ing. Igorovi Petrovčikovi. 

poveruje predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto Mgr. art. Ľubicu Blaškovičovú na 

zastupovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto v predmetnom konaní. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: No takže, ak ste to pochopili, nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 5: za: 5, proti:0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Keď už nemáme ďalšie, to je všetko.  

 

- - - 

 

BOD č. 3 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujem veľmi pekne za vašu účasť a teším sa na skoré stretnutie, 

až do konca volebného obdobia v takejto zostave. Všetko.   

   

 

V Košiciach 09.06.2021 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. art. Peter Havasi   Podpísal dňa: 13.07.2021 

 

    Michal Djordjevič   Podpísal dňa: 24.06.2021 

 

 

 

 

Podpísal: 14.07.2021       Podpísal dňa: 15.07.2021  

PhDr. Matúš Háber       Ing. Igor Petrovčik 

prednosta Miestneho úradu      starosta mestskej časti  

mestskej časti Košice-Staré Mesto     Košice-Staré Mesto 

 

 


